

國際展望

GLOBAL REVIEW

(双月刊) 2024年3/4月 第2期 总第89期

2024年3月15日出版

目次

中国外交战略

- 1 论动荡变革期国家大战略的缔造问题 宋德星

国别研究

- 24 三重战略逻辑视域下的德国国家安全战略 郑春荣 林卓然
47 多元制衡：“印太”变局下澳大利亚的外交战略 李彦良

全球治理

- 65 全球数字治理赤字：表现、成因与中国的应对 蔡翠红 李煜华
85 大变局下的全球气候治理与中国的战略选择
——基于首次全球盘点的分析 李慧明 向文洁
103 中国对外关系中的生态文明制度对接 于宏源 任康华

国际安全问题

- 121 体系的羁绊：亚太小多边安全合作的互动逻辑 李德杰
141 非传统安全挑战下的准军事力量安全角色重塑
——基于土耳其、波兰和乌克兰的比较分析 王思羽

- 161 英文摘要

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 16 No. 2 March/April 2024

Published on March 15, 2024

Contents

- Chinese Diplomatic Strategy*
- 1 Making Grand Strategy in an Era of Turbulence and Change
SONG Dexing
- Country Studies*
- 24 Germany's National Security Strategy Under a Triple Strategic Logic
ZHENG Chunrong and LIN Zhuoran
- 47 Pluralized Balancing: Australia's Foreign Strategy under Shifting Dynamics in the Indo-Pacific
LI Yanliang
- Global Governance*
- 65 Global Digital Governance Deficits: Manifestations, Causes, and China's Practices
CAI Cuihong and LI Yuhua
- 85 Global Climate Governance and China's Strategic Options in the Context of Great Changes: An Analysis of the First Global Stocktake
LI Huiming and XIANG Wenjie
- 103 Ecological Civilization Institutional Alignment in China's Foreign Relations
YU Hongyuan and REN Kanghua
- International Security Issues*
- 121 The Fetters of Alliance System: The Interactive Logic of Asia-Pacific Minilateral Security Cooperation
LI Dejie
- 141 Reshaping the Security Role of Paramilitary Forces: A Comparative Analysis of Türkiye, Poland, and Ukraine
WANG Siyu
- 161 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.